Let's Get Philosophical... Why did the chicken cross the road?

KINDERGARTEN TEACHER:To get to the other side. 
ARISTOTLE:It is the nature of chickens to cross the road. 
KARL MARX: It was a historical inevitability. 
SADDAM HUSSEIN: This was an unprovoked act of rebellion and we were quite justified in dropping 50 tons of nerve gas on it.     
MARTIN LUTHER KING JR.: I envision a world where all chickens will be free to cross roads without having their motives called into question. 
MOSES: And God came down from the Heavens, and he said unto the chickens, 'Thou shalt cross the road.' And the chicken crossed the road, and there was much rejoicing. 
RICHARD M. NIXON: The chicken did not cross the road. I repeat, the chicken did NOT cross the road. 
MACHIAVELLI: The point is that the chicken crosses the road. Who cares why? The end of crossing the road justifies whatever motive there was. 
BILL GATES: I have just released the new Chicken Office 2005, which will not only cross roads, but will lay eggs, file your important documents, and balance your check book. 
DARWIN: Chickens, over great periods of time, have been naturally selected in such a way that they are now genetically disposed to cross the roads. 
EINSTEIN: Whether the chicken crossed the road or the road moved beneath the chicken depends on your frame of reference. 
BUDDHA: Asking this question denies your own chicken nature. 
ERNEST HEMINGWAY: To die. In the rain. 
NIETZSCHE: Because if you gaze too long across the Road, the Road gazes also across you. 
JOHANN FRIEDRICH VON GOETHE: The eternal hen-principle made it do it. 

JOSEPH STALIN: I don't care. Catch it. I need its eggs to make my omlette. 
WERNER HEISENBERG: We are not sure which side of the road the chicken was on, but it was moving very fast. 
OLIVER NORTH: National Security was at stake. 

Aus der Welt der Philosophie: Warum überquerte das Huhn die Straße?

KINDERGÄRTNERIN: Um die andere Straßenseite zu erreichen. 

ARISTOTELES: Es liegt in der Natur des Huhns Straßen zu überqueren. 

KARL MARX: Das war geschichtlich unvermeidlich. 

SADDAM HUSSEIN:  Das war eindeutig eine Provokation. Und deshalb war es gerechtfertigt 50 t Nervengas einzusetzen.     

MARTIN LUTHER KING JR.: Ich träume von einer Welt, in der wir alle Hühner sind und alle Straßen der Welt überqueren können. 

MOSES: Und Gott stieg vom Himmel herab und sagte zu den Hühnern: „Und ich sage Euch: Überqueret die Straße.“ Und die Hühner überquerten die Straße, und es gab ein großes Jauchzen und Frohlocken unter den Hühnern. 

RICHARD M. NIXON: Das Huhn hat die Straße nie überquert. Ich wiederhole, 
n i e! 

MACHIAVELLI: Der Punkt ist, daß das Huhn die Straße überquert hat. Wen interessiert das warum? Das Ziel, die Straße zu überqueren rechtfertigt jedes Mittel. 

BILL GATES: Ich habe gerade das neue HUHN OFFICE 2005 herausgebracht, welches nicht nur Straßen überqueren, sondern auch Eier legen kann, deine wichtigen Dateien abheftet und sogar dein Bankkonto ausgleicht.

DARWIN: Hühner haben sich im Laufe ihrer Evolution so entwickeltChickens, over great periods of time, have been naturally selected in such a way that they are now genetically disposed to cross the roads. 
EINSTEIN: Ob das Huhn die Straße überquerte oder ob die Straße sich unter dem Huhn bewegte, hängt von deinem Blickwinkel ab.

BUDDHA: Das Huhn in dir verbietet es, solch eine Frage zu stellen. 

NIETZSCHE: Weil, wenn du zu lange auf die andere Straßenseite starrst, dann starrt die Straßenseite zurück.

JOHANN FRIEDRICH VON GOETHE: Das ewige Huhn-Prinzip brachte das Huhn dazu. 

JOSEPH STALIN: Ist mir völlig egal. Fang’ es, denn ich benötige seine Eier für ein Omelette. 

OLIVER NORTH: Die nationale Sicherheit stand auf dem Spiel

